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Öppen frågestund och information 

Före sammanträdet var det öppen frågestund och allmänheten fick 

tillfälle att ställa frågor och lämna synpunkter till nämndens ledamöter 

och ersättare. 

 

Information: 

 

 Medborgarenkäten 2013  

Niklas Carlsson, Markör 

 

 Förskoleundersökningen 2013  

Göran Sjödin, verksamhetsområdeschef 

 

____________________ 

  



 
ÄLVSJÖ STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

24 OKTOBER 2013 

BLAD 3 

 

  

 
§ 1   

Val av justerare och dag för justering 

Torbjörn Erbe (M) utsågs att tillsammans med ordföranden Viktor 

Morawski (MP) justera protokollet, vilket ska ske omedelbart efter 

sammanträdet. 

 

____________________ 

 

 

 
§ 2   

Upprop 

Upprop förrättades. Närvaron redovisas i protokollet. 

 

 

____________________  
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§ 3   

Fastställande av föredragningslista 

Ärende 18 och 19 utgick. 

Föredragningslistan fastställdes i övrigt. 

 

___________________ 

 

 

 
§ 4   

Anmälan av föregående protokoll 

Anmäldes att protokoll 2013-09-26 justerats den 30 september. 

 

__________________ 
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§ 5   

Svar på medborgarförslag om utegym i Långbropark 
Dnr 1.2.4.437-2013  

Beslut 

 

 Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till svar på 

medborgarförslaget. 

 
Ärendet 

Medborgarförslaget innehåller önskemål om att placera ett utegym i 

anslutning till lekplatsen i Långbroparken. Förvaltningen planerar nu 

för ett första utegym i Älvsjöskogen, och vill därefter utvärdera hur 

det fungerar innan fler byggs. Lekplatsen i Långbroparken behöver 

inom några år en större översyn, och då kan det vara lämpligt att även 

ta ställning till förslaget om utegym. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-10-03. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

______________________ 
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§ 6  

Gemensam upphandling av skötsel av plaskdammar 
Dnr 2.2.2.460-2013 

Beslut 

 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att delta i en gemensam upphandling 

avseende skötsel av plaskdammar, duschar och 

vattenanläggningar på parkmark. 

 

2. Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsdirektören vid Skarpnäcks 

stadsdelsförvaltning att fatta samtliga för upphandlingen 

nödvändiga beslut, att teckna avtal med utsedd leverantör samt 

att besluta i övriga frågor som rör avtalet under avtalsperioden. 

 

Reservation från Majvi Andersson m.fl. (S), Viktor Morawski (MP), 

och Jenny Norberg (V) till förmån för eget förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande från (S) (MP) (V). 

 
Ärendet 

Nuvarande avtal för skötsel av plaskdammar löper ut den 30 april 

2014.  Stadsdelsförvaltningarna i Enskede-Årsta-Vantör, Farsta, 

Älvsjö, Hägersten-Liljeholmen, Skärholmen och Skarpnäck planerar 

för en ny gemensam upphandling av entreprenör. För att förenkla 

administrationen av upphandlingen föreslås att samtliga beslut för de 

deltagande nämnderna delegeras till direktören i Skarpnäcks 

stadsdelsförvaltning. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-09-30. 

 
Förslag till beslut   

Viktor Morawski (MP), Majvi Andersson m.fl. (S) och Jenny Norberg 

(V) yrkade bifall till eget förslag till beslut enligt följande. 

 

Stadsdelsnämnden beslutar att 

 

1. delta i den gemensamma upphandlingen av skötsel av 

plaskdammar, duschar och vattenanläggningar på parkmark 

 

2 förvaltningen får i uppdrag att återkomma med förslag på 

förfrågningsunderlag som tas upp till beslut i stadsdelsnämnden 
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Det absolut viktigaste beslutet i en upphandling är godkännande av 

förfrågningsunderlaget. Som förtroendevald politiker finns det sällan 

möjlighet att påverka innehållet i stadens upphandlingar. Stadens 

generella upphandlingspolicy är naturligtvis en sådan möjlighet men i 

övrigt är det i de konkreta upphandlingarna som det finns reella 

möjligheter att påverka. 

 

Det nuvarande avtalet gällande skötsel av plaskdammar löper ut den 

30 april 2014. Tidsmässigt finns det möjlighet att ta upp och godkänna 

förfrågningsunderlaget i nämnden innan annonsering och samtidigt ha 

ett nytt avtal klart innan det tidigare löper ut. Ett alternativ till att 

godkänna förfrågningsunderlaget i nämnden hade varit att till 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning skicka med nämndens synpunkter på 

innehållet i det kommande förfrågningsunderlaget när det gäller t.ex. 

miljökrav och sociala krav. I och med att det i beslutsunderlaget 

saknas krav på innehåll i upphandlingen är det enda rimliga att 

nämnden får möjlighet att godkänna förfrågningsunderlaget när det är 

färdigt. 

 
Beslutsgång 

Olle Andretzky (M) yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och förklarade att 

nämnden beslutat bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

 

Votering begärdes. Ja-röst avlämnas för förvaltningens förslag och 

Nej-röst avlämnas för (MP) (S) (V) förslag. Vid voteringen 

avlämnades 6 ja-röster och 5 nej-röster enligt följande. 

 

Ja-röster avlämnades av Olle Andretzky (M), Torbjörn Erbe (M), 

Anita Lundin (M), Inga-Lill Persson (FP), Evy Kjellberg (C) och Jan 

Bressler (FP). 

Nej-röster avlämnades av Viktor Morawski (MP), Majvi Andersson 

(S), Bo Sehlin (S), Gun Högbacke (S) och Jenny Norberg (V). 

 

Ordföranden förklarade att nämnden beslutat bifalla förvaltningens 

förslag. 

 
Särskilt uttalande (S) (MP) (V)  

Majvi Andersson m.fl. (S), Viktor Morawski (MP) och Jenny Norberg 

(V) anmälde ett särskilt uttalande enligt följande. 

 

Vid all upphandling som sker i staden skall staden förvissa sig om att 

de upphandlade verksamheterna har kollektivavtal eller tillämpar 

kollektivavtalsliknande villkor enligt ”vita jobb-modellen” 

____________________ 
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§ 7  

Remiss från socialdepartementet ”Betänkande en väg till 
ökad tillsyn (SOU 2013:50), KS 001-1318/2013 
Dnr 1.5.1.418-2013 

Beslut 

 

 Stadsdelsnämnden överlämnar detta tjänsteutlåtande som svar på 

remissen. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har till Älvsjö stadsdelsnämnd remitterat remiss 

från socialdepartementet ”Betänkande en väg till ökad tillsyn (SOU 

2013:50)” för yttrande senast den 31 oktober. 

 

Utredningens uppdrag har varit att föreslå åtgärder som kan bidra till 

en effektivare tillsyn av reglerna om marknadsföring av 

alkoholdrycker och tobak samt lämna förslag på hur tillsyn av  

e-handel och hemleverans av alkoholdrycker, utifrån nu gällande 

regler ska bedrivas och hur ålderskontrollen i samband med sådan 

handel ska säkerställas. 

 

Stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till framlagt förslag och 

tycker det är angeläget att regelverket anpassas till nya medier för 

marknadsföring samt e-handel och hemleverans av alkoholdrycker. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-010-04. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

____________________ 
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§ 8  

Remiss om central avgiftshantering för förskola, fritidshem 
och fritidsklubb, KS 329-1008/2013 
Dnr  1.5.1.459-2013 

Beslut 

 

 Stadsdelsnämnden överlämnar detta tjänsteutlåtande som svar på 

remissen. 

 

Reservation från Majvi Andersson m.fl. (S) och Jenny Norberg (V) 

till förmån för eget förslag till beslut. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat förslaget om central  

avgiftshantering till samtliga stadsdelsnämnder, utbildningsnämnden 

samt representanter för enskilt drivna verksamheter för yttrande. 

Kommunstyrelsen fick i budget 2013 i uppdrag att, i samråd med 

utbildningsnämnden, utreda hur en central avgiftshantering för 

förskola och fritidshem, oavsett huvudman, skulle kunna ordnas. 

 

Förvaltningen ställer sig delvis positiv till förslaget om en central 

avgiftshantering. Förslaget innebära en ökad tydlighet gentemot 

brukarna om alla avgifter betalas till staden och de hanteras på ett mer 

likvärdigt sätt. Fördelarna kan dock begränsas av att de fristående 

utförarna själva avgör om de vill delta i en central avgiftshantering. 

Avlastning från administrativt arbete för att ge mer tid åt det 

pedagogiska uppdraget gäller inte kommunal förskoleverksamhet då 

avgiftshanteringen inte hanteras av respektive förskola. Genomförs en 

central avgiftshantering förutsätter förvaltningen att intäktskravet 

hanteras centralt. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-10-07. 

 
Förslag till beslut (S) och (V) 

Bo Sehlin m.fl. (S) och Jenny Norberg (V) yrkade bifall till eget 

förslag till beslut enligt följande. 

 

1. att avstyrka remissen 

 

2. att därutöver anföra följande 

 

Att centralisera avgiftshanteringen för förskola, fritidshem och 

fritidsklubb är ytterligare ett led i alliansens nedläggning av 
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stadsdelsnämnderna. På annat sätt går det inte att tolka den 

ständiga avlövningen av stadsdelsnämnderna och det ideliga 

centraliserandet av den ena uppgiften och verksamheten efter den 

andra. Vi kan inte se hur denna centralisering stärker den lokala 

demokratin.  

 

Vi avslår remissens förslag om central avgiftshantering för 

förskola, fritidshem och fritidsklubb. Det vore bättre att inleda ett 

arbete med att likställa de kommunala och privata förskolorna, 

fritidshemmen och fritidsklubbarna så att stadsdelsnämnderna 

kunde arbeta med gemensamma köer, skyldighet för de privata att 

ta emot de barn som söker i mån av plats och med ett gemensamt 

avgifts- och intäktssystem.   

 

En ytterligare anledning till att avslå remissen är att det inte går att 

redovisa några besparingar för staden med det föreslagna 

systemet. 

 
Beslutsgång 

Olle Andretzky (M) yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och förklarade att 

nämnden beslutat bifalla förvaltningens förslag till beslut.  

 

____________________ 
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§ 9  

Remiss av departementspromemorian Ökat fokus på arbete 
för vissa nyanlända invandrare och avveckling av SFI-bonus, 
KS 001-1427/2013 
Dnr1.5.1.458-2013  

Beslut 

 

 Stadsdelsnämnden överlämnar detta tjänsteutlåtande som svar på 

remissen. 

 

Reservation från Jenny Norberg (V).  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat departementspromemorian Ökat 

fokus på arbete för vissa nyanlända invandrare och avveckling av sfi-

bonus till bl.a. Älvsjö stadsdelsnämnd för yttrande. I promemorian 

föreslås ändring i lagen om etableringsinsatser för vissa nyanlända 

invandrare (2010:197), att lagen om prestationsbaserad 

stimulansersättning inom utbildning i svenska för invandrare 

(2010:538) samt lagen om försöksverksamhet med prestationsbaserad 

stimulansersättning inom utbildning i svenska för invandrare 

(2009:657) upphör att gälla från 2014-07-01. 

 

Förvaltningen ställer sig i huvudsak positiv till intentionerna i 

departementspromemorian. Förvaltningen har dock en del synpunkter 

på förslaget som gäller etableringsinsatser beskrivs under rubriken 

Förvaltningens synpunkter och förslag. När det gäller avveckling av 

sfi-bonus har förvaltningen inget att invända. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-10-08. 

 
Förslag till beslut (V) 

Jenny Norberg (V) yrkade bifall till eget förslag till beslut enligt 

följande. 

 

1. Att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag om att SFI-

bonusen ska avskaffas 

 

2. Att nämnden avslår förvaltningens förslag om att en nyanländ som 

tackar nej till erbjudet arbete får sin etableringsplan avslutad 
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Vi ställer oss bakom förslaget att avskaffa SFI-bonusen och menar att 

det är andra faktorer än enbart ekonomiska som påverkar vilken tid 

det tar för en person att lära sig ett annat språk.  

 

I förslaget förs argument fram om att regelverket för 

etableringsreformen ska likriktas mot kraven som finns i det nya, 

hårdare regelverket som gäller för de arbetssökande som har 

arbetslöshetsersättning från och med 1 september 2013.  Vi menar att 

målgruppernas förutsättningar och behov är så pass olika och att 

regelverken skiljer sig åt så väsentligt att det inte är lämpligt att 

likrikta bedömningar och regelverk. Effekten av det nya regelverket 

för a-kassan är varken prövad eller utvärderad, varför det inte går att 

dra någon slutsats att ett införande av straff i etableringsreformen 

skulle medföra att målgruppen snabbare skulle komma ut i arbete. Vi 

anser att det snarare är tillgången på arbetstillfällen som styr 

möjligheten för individer att få arbete.   

 

I det nya regelverket för a-kassa gäller att den som tackar nej till ett 

jobb eller arbetsmarknads-politiskt program eller på annat sätt 

förlänger sin tid i arbetslöshet för första gången blir avstängd från 

rätten till ersättning i 5 dagar, andra gången i 10 dagar, tredje gången 

45 dagar och fjärde gången förlorar rätt till ersättning tills ett nytt 

arbetsvillkor är uppfyllt.  Straffet som den nyanlände skulle få som 

ingår i etableringsreformen skulle enligt förslaget motsvara det straff 

som en mottagare av a-kassa skulle få fjärde gången som denne tackar 

nej till ett jobb. Den nyanlända personen förlorar sina rättigheter till 

de övriga insatser som finns i etableringsplanen som SFI, 

samhällsorientering, stöd av etableringslots (som därmed också blir av 

med sin ersättning) och andra aktiviteter som planen kan omfatta. Han 

eller hon förlorar också rätten till etableringsersättning och 

etableringstillägg per barn upp till 20 år och bostadsersättning för 

ensamstående. Det ska då tas med i räkningen att detta betydligt 

hårdare straff riktar sig till en språksvag grupp som har sämre 

förutsättningar att förstå och ta till sig instruktioner och regler. Risken 

för missförstånd är uppenbar.  

 

Den nyanländ som får planen och därmed sin försörjning indragen av 

den här anledningen, hänvisas till kommunen. I Stockholms stad är 

dock praxis att utreda om personen kunde ha fått försörjning från 

annat system i första hand eftersom försörjningsstöd via kommunen är 

samhällets yttersta skyddsnät. Om individen själv har förorsakat 

inkomstförlusten, ges försörjningsstöd normalt sett inte av 

kommunen. En person som drabbas av den här regeln riskerar att slås 

ut till utanförskap. Det hade varit rimligare att stänga av 

etableringsersättningen i fem dagar i enlighet med de nya a-
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kassereglerna och inte låta etableringstillägget eller 

bostadsersättningen påverkas eftersom det är ersättningar som är 

tänkta att gå till barnen och bostad. Men vi anser inte att den här 

gruppen ska omfattas av något straff eftersom risken för missförstånd 

och att man inte tar hänsyn till andra faktorer som kan påverka, till 

exempel ohälsa, sociala faktorer eller planeringskrock med andra 

aktiviteter i etableringsplanen är för stor.   

 

Målgruppen som omfattas av etableringsreformen, består av sådana 

personer som regeringen bedömt kommit till Sverige av skyddsvärda 

anledningar och som man har bestämt att ge stöd för att integrera sig i 

landet. Det handlar om människor som kommer från diktaturer och 

krigshärjade länder som har flytt en humanitärt svår situation. Många 

har svåra minnen att bära. Vi menar att man inte kan bortse från den 

problembilden, men inget av detta tas hänsyn till i förslaget. Tvärtom 

blir straffet hårdare för en person i denna målgrupp än för en som har 

a-kassa. Tiden i etableringsreformen är den enda tid som den 

nyanlände har att få chansen att studera SFI och delta i andra åtgärder 

som ska syfta till arbetsmässig och språkmässig integration som 

samhället bekostar. Rätt att återuppta en etableringsplan gäller endast 

ett år från folkbokföring i en kommun. Med detta förslag förlorar den 

nyanlände som råkar ut för indragen etableringsplan den chansen. 

 
Beslutsgång 

Olle Andretzky (M) yrkade bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Majvi Andersson m.fl. (S) förklarade att (S)-gruppen lämnar remissen 

utan eget ställningstagande.  

 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och förklarade att 

nämnden beslutat bifalla förvaltningens förslag. 

 

___________________  
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§ 10  

Remiss med begäran om yttrande över ansökan om 
serveringstillstånd för Sleight of hand AB 
Dnr 1.5.1.468-2013 

Beslut 

 

1. Stadsdelsnämnden beslutar tillstyrka Sleight of hand AB:s 

ansökan om stadigvarande serveringstillstånd, dagligen i 

restaurang och uteservering mellan kl. 11.00 – 23.00. 

 

2. Stadsdelsnämnden överlämnar detta tjänsteutlåtande som svar på 

remissen. 

 
Ärendet 

Socialnämndens tillståndsenhet har inkommit med en begäran om 

yttrande daterad 2013-10-04 över ansökan om stadigvarande 

serveringstillstånd för Sleight of hand AB. Enligt Stockholm stads 

alkoholpolitiska programs riktlinjer för serveringstillstånd har 

stadsdelsnämnden att yttra sig utifrån ansökan om eventuella sociala 

olägenheter, som finns eller kan befaras uppstå eller i övrigt 

beträffande restaurangens läge i stadsdelen. Förvaltningen föreslår att 

stadsdelsnämnden beslutar att tillstyrka Sleight of hand AB:s ansökan 

om stadigvarande serveringstillstånd. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-10-09. 

 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 11  

Remiss med begäran om yttrande över ansökan om 
serveringstillstånd för Vivels i Stockholm AB 

Beslut 

 

1. Stadsdelsnämnden beslutar tillstyrka Vivels i Stockholm AB: s 

ansökan om stadigvarande serveringstillstånd i restaurang måndag 

till söndag mellan kl. 11.00 – 01.00 och i uteservering måndag till 

söndag mellan kl. 01.00 – 22.00 med serveringstillstånd på prov. 

 

2. Stadsdelsnämnden överlämnar detta tjänsteutlåtande som svar på 

remissen. 

 
Ärendet 

Socialnämndens tillståndsenhet har inkommit med en begäran om 

yttrande daterad 2013-10-04 över ansökan om stadigvarande 

serveringstillstånd för Vivels i Stockholm AB. Enligt Stockholm stads 

alkoholpolitiska programs riktlinjer för serveringstillstånd har 

stadsdelsnämnden att yttra sig utifrån ansökan om eventuella sociala 

olägenheter, som finns eller kan befaras uppstå eller i övrigt 

beträffande restaurangens läge i stadsdelen. Förvaltningen förslår att 

stadsdelsnämnden beslutar att tillstyrka Vivels i Stockholms AB: s 

ansökan på sätt att serveringstillstånd beviljas på prov. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2013-10-09. 

 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

___________________  
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§ 12  
Ekonomisk månadsrapport 

Ekonomichefen Ingela Kristiansson redogjorde muntligt för det 

ekonomiska utfallet per september månad. 

 

______________________ 
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§ 13   

Inkomna handlingar, klagomål och synpunkter 
Dnr 1.6.477-2013 

Beslut 

 

 Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att vidta de åtgärder 

som kan föranledas av de inkomna skrivelserna och 

protokollsutdragen. 

 
Ärendet 

Anmäldes förteckning över inkomna ärenden, klagomål och 

synpunkter under perioden 2013-09-09 till 2013-10-06. 

 

____________________ 
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§ 14   

Protokoll från förvaltningsgruppen 

Beslut 

 

 Protokollet 2013-10-17 anmäls vid nästa sammanträde.  

 

_____________________ 
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§ 15   

Minnesanteckningar från tvärpolitiska arbetsgruppen för 
trafik-, miljö- och planfrågor 

Beslut 

 

 Stadsdelsnämnden lägger protokollet till handlingarna. 

 
Ärendet 

Protokoll från tvärpolitiska arbetsgruppens sammanträde 2013-10-02 

anmäldes. 

 

___________________ 
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§ 16  

Övrigt verksamheten 

Stadsdelsdirektör Lars Arvidsson informerade om följande. 

 

 Nämnden förslag om att se över möjligheten att få tillgång till 

Tieto Enators idrottshall är inte möjlig, då fastigheten kommer 

att rivas. 

 

 Stadsdelsnämnden inbjuds till en utbildning om 

barnkonventionen 15 november, kl. 10-12 i förvaltningshuset. 

 

Verksamhetsområdeschef Göran Sjödin informerade om projekt 

Framtid Stockholm, där Solbergaskolan är med för att förbättra 

skolresultat och skolnärvaro.  

 

 

Utdelades till nämnden: 

 

 Svar på inlämnad skrivelse från Majvi Andersson m.fl. (S) 

”Vad tänker majoriteten tänker göra för att skapa lugn och ro i 

Älvsjö centrum och området kring Ungdomens hus och 

Prästgårdsgärde”. Dnr 1.6.415-2013 

 

 

________________  
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§ 17   

Frågor från nämndens ledamöter och ersättare 

Evy Kjellberg (C) hänvisade till att miljörådet i Älvsjö har pekat på 

problemet med att avfall dumpas i grönområden och föreslog att 

frågan tas upp i tvärpolitiska gruppen för diskussion. Förslaget 

tillstyrktes av nämnden. 

 

________________ 
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§ 18  

Protokoll från sociala delegationen 

Beslut 

 

 Stadsdelsnämnden lägger protokollen till handlingarna. 

 
Ärendet 

Protokoll från sociala delegationen 2013-09-30, 2013-10-10 och 

2013-10-14 anmäldes.  

 

___________________ 
 


